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Zadeva: Izgradnja nove Osnovne šole Brdo  

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL v Svetniškem klubu Levica podajamo županu 

MOL pisna svetniška vprašanja in prosimo za pisni odgovor. 

Učenci in kolektiva OŠ Vrhovci in OŠ Vič se soočajo z veliko prostorsko stisko zaradi prezasedenosti 

šole. Kljub dograditvi učilnic na OŠ Vrhovci in novim prizidkom na OŠ Vič se je število otrok drastično 

povečalo in še narašča. Po informacijah staršev govorilne ure potekajo v shrambah, učenci imajo pouk 

celo v knjižnici. Predelali so zaklonišče in jedilnico. Za zagotovitev učilnic so se učitelji odpovedali celo 

zbornici. Glede na trend priseljevanja novih mladih družin na območje nove soseske na Brdu bo število 

otrok preseglo vse zmogljivosti oziroma kapacitete šol. Čeprav je OŠ Vrhovci s prenovo južnega trakta 

šole pridobila štiri učilnice za učence razredne stopnje, še vedno ni dovolj prostora za normalen potek 

pouka. Z letošnjim šolskim letom poteka pouk tudi v šolski knjižnici, ki je matična učilnica 5. razreda. 

Na šoli nimajo specializiranih učilnic, prilagojen je le manjši prostor za izvajanje tehnike in tehnologije.  

V svetniškem klubu Levica smo seznanjeni, da MOL zagotavlja velik del proračunskih sredstev za 

investicije in vzdrževanje v infrastrukturo šol in vrtcev za zagotavljanje pogojev za učenje in delo naših 

otrok. Pa vendar, kakšne so bile projekcije glede števila učencev in oddelkov za omenjeni osnovni šoli in 

načrtovanja novih šolskih objektov?  

MOL je še v letu 2019 zatrjevala, da se glede na podatke o poselitvi nove soseske in predvidenem številu 

otrok ter glede na zmogljivosti OŠ Vrhovci in OŠ Vič ne izkazuje potreba po vzpostavitvi nove šole. V 

Levici nas zanimajo odgovori na naslednja vprašanja: V čem so se spremenile projekcije kljub novim 

dodatnim kapacitetam? Kako bo občina reševala vedno večjo prenatrpanost? Koliko otrok iz tega šolskega 

okoliša obiskuje šole v drugem šolskem okolišu? Kje vse se v letošnjem šolskem letu organizira izvajanje 

pouka izven matičnih in predmetnih učilnic? Kakšno je število učencev v oddelkih šol in kako odstopajo 

od normativov v Pravilniku o normativih in standardih za izvajanje programa osnovne šole? Kakšni so 

načrti za premostitveno obdobje? Ali občina razmišlja o postavitvi kontejnerskih učilnic? 

Zakon o šolstvu občino obvezuje, da mora poskrbeti, da otroci obiskujejo šolo v šolskem okolišu, v 

katerem prebivajo. Kakšne aktivnosti vodi MOL v zvezi z združevanjem oziroma povečanjem šolskih 

okolišev? Kakšno je mnenje MOL glede združitve vseh ljubljanskih šolskih okolišev v enega samega? V 

praksi bi ta ukrep pomenil, da bodo otroci lahko hodili v šolo na drug konec mesta. Zakon pravi, da mora 

imeti otrok pravico do obiskovanja šole v svojem okolju.  

 

 



 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana je že decembra 2017 sprejel Odlok o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu 252 Stanovanjska soseska Brdo – del za gradnjo blokov s 672 stanovanji. Investitorja 

sta bila Javni stanovanjski sklad MOL in Stanovanjski sklad RS. Mestni svetniki smo že dlje časa 

opozarjali na zagotovitev ustrezne družbene infrastrukture na območju novega stanovanjskega naselja na 

Brdu. MOL je takrat predvidela zagotovitev zmogljivosti v okviru novih oddelkov na OŠ Vrhovci in OŠ 

Vič. Na podlagi kakšnih projekcij je sprejela to odločitev? Kakšne so bile dosedanje aktivnosti za 

izgradnjo nove javne osnovne šole v rezervatu CDo v EUP RD-365, ki je namenjen izgradnji šole? Ali so 

odkupljena že vsa zemljišča na območju šolskega rezervata? Kakšna je časovnica izgradnje nove šole?  

Tovariški pozdrav, 

Urška Honzak, 

vodja Svetniškega kluba Levica 


